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Närvarande    Mikael Rännar, Ordförande 

 Majlis Israelsson, Ledamot 

 Kjell Karp, Ledamot/Vice Ordförande 

 Magnus Sandberg, Ledamot 

 Anna-Lena Olsson, Ledamot 
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 Gun-Inger Renkonen, Suppleant 

 

Ordförande Mikael Rännar 

 

Sekreterare Magnus Sandberg 

 

 

 

 



Protokoll 2/2023   

Rubrik Ärendebeskrivning/Beslut Ansvarig 

 

1. Mötets öppnande Ordförande Mikael öppnade mötet.  

2. Val av Ordförande  

    för mötet 

Mötet valde Mikael till Ordförande.  

3. Val av Sekreterare 

    för mötet 

Mötet valde Magnus till Sekreterare.  

4. Val av Justerare för 

    mötet 

Mötet valde Magnus och Mikael till 

Justerare. 

Magnus och Mikael 

5. Godkännande av   

    dagordning 

Några tillägg gjordes.  

6. Föregående  

    protokoll 

Protokoll 1/2023 går vi igenom på 

nästa styrelsemöte 

 

7. Ekonomi a) Ekonomisk lägesrapport. 

Kassör Majlis berättade att det finns 

66.783 kr. på banken och 4.759 kr. i 

handkassan. 

 

b) Folkspel. 

Det har kommit en faktura på 11.321 

kr, så summan på banken i punkt a) 

kommer att minska med den 

summan. 

  

8. Hyra av banor a) Antalet. 

Sen tidigare är det enligt 

bokningssystemet bokat 1 bana på 

måndagar och 2 banor på onsdagar. 

 

Vi tog beslutet att boka antalet banor 

enligt följande: 

Måndagar: 2 banor 

Onsdagar: 3 banor 

 

 

 

 

 

 

 

 

Majlis 



 

9. Summor a)  Födelsedagar (50 år). 

Jubilaren får en gåva på 500 kr. 

 

b) Dödsfall. 

- En nuvarande medlem hedras 

genom en gåva på 500 kr. 

- En tidigare medlem, upp till 5 år 

bakåt i tiden, hedras genom en gåva 

på 300 kr. 

 

c) Avtackning styrelsemedlem. 

Den avgående får en gåva på 250 kr. 

 

10. Sammanfattning  

      seriespelet 2022 

a) Diskussion. 

Detta står att läsa i Bilaga 1. 

 

11. Övriga frågor Ingen hade något att ta upp.  

12. Nästa möte Måndag den 27/2 på det 

konstituerande mötet direkt efter 

Årsmötet. 

 

13. Mötets avslutande Ordförande Mikael avslutade mötet.  

 

         

 

      ____________________________                   _____________________________  

              Mikael Rännar, Ordförande                           Magnus Sandberg, Sekreterare 

                                  

 

 

 

 

 

 

 

 



Bilaga 1. 

 

Bakgrunden till diskussionen är den sammanfattning som UK skrev ner efter seriespelåret 

2022. Då samlade UK veterantruppen och Öppenklass-truppen till 2 separata möten då det 

gångna året diskuterades. 

 

Det som skrivs här nedan är nuvarande styrelses första tankar och förslag. Detta skall sedan 

diskuteras på medlemsmötet den 13/3. 

 

Introduktionshäfte: 

- Vi kommer att sätta ihop ett introduktionshäfte som skall delas ut till nya intresserade 

spelare/medlemmar. Det finns redan ett introduktionshäfte som Mats skrivit ihop och delar av 

innehållet i det kommer att tas med i det nya häftet. Tanken är att det nya häftet kommer att 

vara lite enklare i sin utformning och inte så mycket på detaljnivå. 

När vi kommer att agera funktionärer under SM-veckan Sommar är det ett ypperligt tillfälle 

att dela ut detta häfte och prata om dess innehåll och vår verksamhet. 

Häftet kommer att innehålla mycket information. En sak som är viktig att lyfta fram är att 

klubben är en klubb för alla. Det finns möjlighet att tävlingsspela, och det finns också 

möjlighet att endast vara med på träningar och att vara med i ett socialt sammanhang. 

Majlis är huvudansvarig för detta. 

 

- När någon ny spelare kommer till någon av våra träningar känns det angeläget att vi alla i 

föreningen ser till att den personen eller de personerna blir bra bemötta. Detta innebär bl. a att 

vara insatt i hur klubben fungerar för att kunna delge delar av detta och att kunna svara om 

någon fråga dyker upp.  

Det känns angeläget att i ett primärt läge inte ”gå på” alltför hårt utan ta introduktionen i 

spelet på en behaglig nivå. 

 

UK: 

- Det skulle vara bra om vi tränade vid fler tillfällen innan seriespel/cuper etc. 

 

- Vi hade funderingar kring om det skulle vara bättre om trupperna togs ut tidigare än de görs 

nu. 

 

- Vi tycker att det skulle vara angeläget att UK sätter ihop en ”Krav-mall” för vad som 

förväntas av de spelarna som anmäler sig till seriespel etc.  

 

2 saker kom primärt upp: 

- Om man blir uttagen i truppen så innebär det att man kan bli ihopsatt med vilken spelare 

som helst och det får man acceptera. 

- Om man blir uttagen i truppen så får man även acceptera att man kanske inte kommer att få 

spela någon match alls. 

 

 



 

 

Träningar framöver: 

- Vi var överens om att vi behöver ta ett kraftigare grepp om detta för att vi skall bli bättre.  

 

- Beslut togs om att vi skall genomföra en tävlingskväll första måndagen i varje månad. 

Kjell är huvudansvarig för detta. 

 

- Vi tog beslutet att träningarna kommer att vara varje måndag som inte är en tävlingskväll. 

Magnus som är huvudansvarig för träningarna skall prata med Mats och försöka nå en 

överenskommelse om riktningen framåt. 

 

- Det har framkommit att det ibland kan vara lite dåligt fokus på våra träningar. Vi är 

medvetna om att det mellan spelare skiljer sig åt vad man vill få ut av en träning. För att 

komma åt detta med större fokus under träningarna skulle en modell kunna vara att man inför 

träningen, innan lagen är sammansatta, skulle kunna fråga vilka som är intresserade av att 

delta i en match med större fokus. Då har alla fått möjlighet att välja och om man inte vill 

spela under sådana förutsättningar så är det helt Ok. 

 

Temakvällar: 

- Vi tycker att detta är angeläget. Inget är bestämt om datum eller innehåll. 

- En fråga skall ställas till Staffan Karp om han kan ha hand om någon temakväll där han 

bestämmer innehållet och kommer med förslag på datum. 

 

Mål med seriespelet framöver: 

- Avseende Öppen klass skall vi bli en etablerad Div. 1-klubb. 

- Avseende Veteranklassen skall vi bli en etablerad Div. 2-klubb. 

 

- Båda dessa nivåer i serierna är sk. Förbundsserier. 

 

- Dessa mål skall nås inom 3 år……alltså inför seriespelsåret 2026. 

 

 

 

 

 

 


